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 17/5/2019פגישה בין יו"ר ועדה לענייני ביקורת לראש המועצה פרוטוקול הנדון סיכום 
 
 

 נפגשתי עם דני עברי ראש המועצה שאחד הנושאים היה המשך עבודת 17/5/19ביום שישי 

 הוועדה לענייני ביקורת,

 

 בוועדות נוספות.והעומס הכבד שיש לכן  הסברתי לו את המצב 

 

 שבשלב זה נשאר באותו הצוות נפגש לאשר את תכנית העבודה, -הסיכום

 נצמצם לכן את היקף הפעילות לנושאים שיתאימו לכם לעשות, ואני יעבוד לפי בתוכנית.

 

 אני אפגש שוב עם דוד דהן מבקר המועצה נתייעץ על אופן הפעילות ונעדכן.

 

 תודה על שיתוף הפעולה.

 

 בברכה.

 

 יו"ר הוועדה לענייני ביקרות. –בי גרבובסקי א

 


